
 

 

1 7 .  s z á m ú  

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült a 2023. augusztus 31-én megtartott nyílt képviselő-testületi ülésről. 

 

Képviselő-testületi ülés helye: Faluház (Jobbágyi, Kossuth út 17.) 

 

Jelen voltak:  Schoblocher István polgármester, 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester, 

 Baranyi István  képviselő, 

  Kiss Krisztián Zsolt képviselő, 

 Maczák Tímea   képviselő, 

 Sebők-Haász Mária képviselő, 

  dr. Tóth Renáta  jegyző,  

 Takács Ildikó  jegyzőkönyvvezető. 

   

A képviselő-testületi ülésről távol volt:  

 Pintér Norbert   képviselő, 

 Sándorné Szentkúti Anita Pénzügyi Bizottság tagja, 

Bangó Mihály  JRNÖ elnöke. 

 

Jelenlévő érdeklődő állampolgár: 1 fő.  

 

  

Schoblocher István polgármester: Köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy 

az ülés határozatképes. Pintér Norbert képviselő munkahelyi elfoglaltsága miatt nem tud 

részt venni az ülésen, Sándorné Szentkúti Anita bizottsági tag egyéb elfoglaltsága miatt 

nem tud részt venni az ülésen. 

 

 

N A P I R E N D: 

 

1. Beszámoló az óvoda működéséről 

Előterjesztő: Korcsogné Györgyei Györgyi óvodavezető 

 

2. Beszámoló a bölcsőde működéséről 

Előterjesztő: Hajdu Lúcia bölcsődevezető 

 

3. Beszámoló a költségvetés 2023. I. félévi teljesítéséről 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

4. A települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelésének kötelező 

közszolgáltatásáról szóló önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezése 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

5. Általános iskolai felvételi körzetek véleményezése 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 



 

 

 

6. Gördülő Fejlesztési Terv 2024-2038. év jóváhagyása 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

7. Együttműködési megállapodás a Nógrádi Fiatalokért Egyesülettel 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

8. Szűcs Ferenc parkolóhely kialakítása iránti kérelme 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

9. Bangó Ádám kérelme hulladékgyűjtő konténer kihelyezésére 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

10. Egyebek 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

A képviselők a javasolt napirendi pontokat módosítás nélkül, 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták. 

 

 

1./ Beszámoló az óvoda működéséről 

 

Előterjesztő: Korcsogné Györgyei Györgyi óvodavezető 

 

Schoblocher István polgármester: Mindenki megkapta az anyagot ezzel kapcsolatban. 

Két részből tevődik össze az anyag, az egyik a 2022/2023-as oktatási évről szól, a másik 

a 2023/2024-es oktatási év előkészítéséről. Itt az anyagban részletesen le van írva az 

elmúlt időszakban megvalósult munka, illetve a jövő munkaterve. Az új munkatervet 

már az új óvodavezető készítette el. Én annyit szeretnék elmondani, hogy szeretném 

megköszönni Kondor Marianna óvodavezetőnek az elmúlt évben végzett munkáját. Az 

új tanítási évben már nem vállalta a megbízást, ezért került sor új óvodavezető 

kinevezésére. Van-e valami kérdés vagy észrevétel ezzel kapcsolatban?  

 

Hozzászólás nem volt.  

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért az óvoda működéséről szóló 

beszámolóval kérem, hogy kézfeltartással szavazzon.  

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

68/2023. (VIII. 31.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Kodály Zoltán Óvoda 

2022/2023-as nevelési évben végzett munkáról és a 2023/2024-as nevelési év 

előkészítéséről készült beszámolóját megtárgyalta és elfogadta. 

 

Határidő: azonnal  

Felelős: Schoblocher István polgármester, Korcsogné Györgyei Györgyi óvodavezető 

 

A beszámoló mellékletként csatolva. 



 

 

 

2./ Beszámoló a bölcsőde működéséről 

 

Előterjesztő: Hajdu Lúcia bölcsődevezető 

 

Schoblocher István polgármester: A Jobbágyi Tipegő Bölcsőde beszámolóját mindenki 

megkapta. Szintén két részből tevődik össze a beszámoló. Az elmúlt időszakról és a 

következő időszakról. Mindannyian tudjuk, hogy az elmúlt időszakban vezetőváltás 

volt. Onnantól készítette el a jelenlegi bölcsődevezető a beszámolót, melyhez még 

fotókat is csatolt. Külön köszönöm neki a munkáját. Van-e valami kérdés vagy 

észrevétel?  

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért a Jobbágyi Tipegő Bölcsőde 

beszámolójával, kérem kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

69/2023. (VIII. 31.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Jobbágyi Tipegő Bölcsőde 

2022/2023-as nevelési évben végzett munkáról és a 2023/2024-as nevelési év 

előkészítéséről készült beszámolóját megtárgyalta és elfogadta. 

 

Határidő: azonnal  

Felelős: Schoblocher István polgármester, Hajdu Lúcia bölcsődevezető 

 

 

3./ Beszámoló a költségvetés 2023. I. félévi teljesítéséről 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: A költségvetés 2023. I. félévi teljesítéséről is egy 

részletes anyag került kiküldésre. A bizottsági tagok a bizottsági ülésen is támogatták. A 

2023. évünk elég nehéz év, a 2024. év még nehezebb lehet. A tartalékok is beépítésre 

kerültek, hogy a költségvetést teljesíteni tudjuk. Még egyszer szeretném hangsúlyozni, 

hogy nagyon szűkös a lehetőség. Ha bármiféle fejlesztést, egyéb dolgokat akarunk 

csinálni, azt csak pályázatból lehetséges. A működési költségeket, a rezsit ki kell fizetni, 

ilyen például az óvodában a gázszámla, ami 5 millió forint, amit ki kell fizetni, de ez 

nem csak a fűtésre vonatozik, hanem a konyhával együtt értendő.  Az égető 

problémákat meg kell oldani, ami a működéshez szükséges. Ilyen volt az óvodába az új 

bojler, ami 250 ezer Ft-ba került. A munkahelyek megtartása a cél, hitelt nem kellett 

felvenni. Ezzel kapcsolatban van-e valami kérdés vagy észrevétel?  

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért a költségvetés első félévi teljesítéséről 

szóló beszámolóval, kérem kézfeltartással szavazzon. 

 



 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

70/2023. (VIII. 31.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzat képviselő-testülete megtárgyalta Jobbágyi Község 

Önkormányzata 2023. I. félévi költségvetésének teljesítéséről készült beszámolót és azt 

számszaki mellékleteivel együtt elfogadja.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

A beszámoló mellékletként csatolva. 

 

 

4./ A települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelésének kötelező 

közszolgáltatásáról szóló önkormányzati rendelet hatályos kívül helyezése 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: A települési szilárd hulladékkal kapcsolatos 

hulladékkezelésének kötelező közszolgáltatásáról szóló önkormányzati rendelet 

hatályon kívül helyezése azért vált szükségessé, mert július 1-vel a MOHU vette át 

koncessziós szerződés alapján a hulladékgazdálkodást, így a rendelet hatályát vesztette, 

hiszen már így ennek a rendeletnek nincsen jogalapja. A bizottsági ülésen már 

megtárgyalásra került, melyet a bizottság egyhangúlag támogatta. 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért a települési szilárd hulladékkal 

kapcsolatos hulladékkezelésének kötelező közszolgáltatásáról szóló önkormányzati 

rendelet hatályon kívül helyezésével, kérem kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a melléklet 

szerinti rendelet-tervezetet elfogadta és az alábbi rendeletet alkotta: „Jobbágyi Község 

Önkormányzata Képviselő-testületének 11/2023. (IX. 1.) önkormányzati rendelete 

a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelésének kötelező 

közszolgáltatásáról szóló önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről”. 

 

A rendelet mellékletként csatolva. 

 

 

5./ Általános iskolai felvételi körzetek véleményezése  

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Annyit kell tudni, hogy az általános iskola 

átszervezésével kapcsolatban volt egy elképzelése a KLIK-nek, amelyeket a miniszter 

nem engedélyezett. Volt egy fórum is. Az elkövetkező évben is fognak 1-8 osztályt 

indítani. Van-e valami kérdés vagy észrevétel?  



 

 

 

 

Baranyi István képviselő: 7. osztályos gyerek volt? 

 

Schoblocher István polgármester: 7. osztály jelenleg nincs. Aki egyetért az általános 

iskolai felvételi körzetek jóváhagyásával, kérem kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

71/2023. (VIII. 31.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Salgótarjáni Tankerületi 

Központ által megküldött, a Bátonyterenyei, Pásztói, Salgótarjáni járások általános 

iskolai körzeteinek 2024/2025. tanévre vonatkozó kijelölésének tervezetével egyetért.  

 

Határidő: 2023. október 15. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

6./ Gördülő Fejlesztési Terv 2024-2038. év jóváhagyása 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Törvényi előírás, hogy jóvá kell hagyni a Gördülő 

Fejlesztési Tervet 2024-2038 évre vonatkozólag, amellyel kapcsolatos előterjesztés 

kiküldésre került. Van-e valami kérdés vagy észrevétel?  

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért az Gördülő Fejlesztési Terv 2024-2038 

évre vonatkozó jóváhagyásával, kérem kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

72/2023. (VIII. 31.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a víziközmű-szolgáltatások szóló 

2011. évi CCIX. törvény 11. § szerinti, a 2024-2038. évekre szóló tizenöt éves Gördülő 

Fejlesztési Terv áttekintését követően a 12-08712-1-001-01-07 I-4-Á-15 azonosító 

számú Jobbágyi víziközmű-rendszer és a 21-08712-1-005-00-01 azonosító számú 

Jobbágyi és társult települések szennyvízrendszer vonatkozásában a Gördülő Fejlesztési 

Tervben foglaltakkal egyetért, beruházási feladatok megvalósítását nem tervezi, a 

felújítási-pótlási tervrészben foglaltak megvalósítását támogatja, azzal kapcsolatban 

észrevételt nem kíván tenni. 

Felhatalmazza Schoblocher István polgármestert, hogy Gördülő Fejlesztési Tervvel 

kapcsolatos nyilatkozatokat aláírja, valamint arra, hogy meghatalmazza az 

Északmagyarországi Regionális Vízművek Zrt.-t, hogy a Gördülő Fejlesztési Tervet a 

Magyar Energetikai és Közmű-szabályozási Hivatal felé jóváhagyásra benyújtsa, 

továbbá a jóváhagyási eljárás során az Önkormányzatot teljes körűen képviselje. 



 

 

 

Határidő: 2023. szeptember 8. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

7./ Együttműködési megállapodás a Nógrádi Fiatalokért Egyesülettel 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Együttműködési megállapodás a Nógrádi Fiatalokért 

Egyesülettel ki lett küldve, azt mindenki megkapta. Hegedüs Zsolt Tamás 

alpolgármester urat keresték meg ezzel kapcsolatban. Oláh Gergő ennek az 

egyesületnek az elnöke. Akkreditáltatja magát az egyesület jövő szeptembertől. Pásztón 

és a környező településeken végeznek önkéntes munkát. A hátrányos helyzetű fiatalok 

bevonása, támogatása bizonyos szempontból különböző programok szervezése az 

egyesület célja, illetve nyelvtanulási lehetőség biztosítása. Közösségi helynek a 

faluházat jelölnénk meg. Ez 2024. évben valósulna meg. Ők is pályázni fognak, ehhez 

tartozik ez az együttműködési megállapodás. Bízom benne, hogy sikeresek lesznek és 

akkor tudnak majd pályázni.  

 

Baranyi István képviselő: Kérdésem, hogy csak pályázati pénzből tudnak működni? 

 

Schoblocher István polgármester: Igen, pályázni fognak. 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Az egyesület akkreditáltatja magát. Lehívhatnak 

programokat. A környező településeken végeznének önkéntes munkát. A külföldi 

önkéntes fiatalok angol tanítást vállalnak. Nyári programok szervezése a cél. Az unió is 

támogatja őket. Nekünk csak a helyiséget kell biztosítanunk. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a Nógrádi Fiatalokért 

Egyesülettel együttműködési megállapodás jöjjön létre és ez a megállapodás alírásra 

kerüljön, kérem kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

73/2023. (VIII. 31.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete együttműködési megállapodást 

köt a Nógrádi Fiatalokért Egyesülettel (3165 Endrefalva, Dankó Pista út 14.) az 

egyesület stratégiai céljainak megvalósításával, az egyesület által szervezett 

programokon, tevékenységeken, különösen az Európai Szolidaritási Testület és/vagy 

Erasmus+ csoportos és hosszútávú nemzetközi projektjei megvalósítása érdekében. 

Felhatalmazza Schoblocher István polgármestert az együttműködési megállapodás 

aláírására. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

Az együttműködési megállapodás mellékletként csatolva. 

 



 

 

 

8./ Szűcs Ferenc parkolóhely kialakítása iránti kérelme 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Szűcs Ferenc Jobbágyi, Jókai Mór út 15. szám alatti 

lakos azzal a kéréssel fordult a képviselő-testülethez, hogy az ingatlana előtt 

parkolóhelyet alakítana ki egy hosszabb utánfutónak, saját költségére. A parkolóhely 

nem veszélyezteti a közlekedési forgalmat. Azt le is rajzolta, hogyan szeretné az 

utánfutót biztonságosan tárolni. Van-e valami kérdés vagy észrevétel?  

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért azzal, hogy Szűcs Ferenc Jobbágyi, 

Jókai Mór út 15. szám alatti lakos parkolóhelyet alakítson ki az ingatlana előtt, kérem 

kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

74/2023. (VIII. 31.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete Szűcs Ferenc László 3063 

Jobbágyi Jókai Mór út 15. szám alatti lakos kérelme alapján az ingatlan-

nyilvántartásban, Jobbágyi községben belterületi 213. helyrajzi szám alatt, a 3063 

Jobbágyi Jókai Mór út 15. szám alatti ingatlan előtti közterületen 2 x 5 m, azaz 10 m2 

alapterületen egy parkolóhely kialakítását engedélyezi. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

9./ Bangó Ádám kérelme hulladékgyűjtő konténer kihelyezésére  

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Bangó Ádám jobbágyi lakos kérelmet adott be 

hulladékgyűjtő konténer kihelyezésére, melyet felolvasnák. Alulírott, Bangó Ádám 

azzal a kéréssel fordulok a Képviselő-testülethez, hogy az illegális hulladéklerakás 

csökkentése érdekében az Önkormányzat a régi hivatal udvarában helyezzen el egy 

konténer, amivel a lakosság egy alkalommal díjmentesen lerakatná a felesleges dolgot. 

A lakók ellenőrzött helyen raknák le a felesleges dolgaikat, remélve csökkennek a 

különböző helyekre szórt szemét. A Hulladékszállító jelenleg nem tudja a lomtalanítást 

vállalni egy hónapra erről tájékoztattak. Kérem, hogy a soron következő testületi ülésen 

kedvezőbb döntést hozzanak ez ügyben. Dátum, aláírás. 

A jelenlévő Bangó Ádámtól kérdezem, hogy szeretne ezzel kapcsolatban valami 

kiegészítést tenni? Ez az Ön ötlete volt, mert már valaki nagyon régen ezelőtt már 

felvetette ezt, csak azért kérdezem? Elég ismerős ez az anyag. 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Annyit mondanék, hogy felhívtam a 

hulladékkezelőket és azt mondták, hogy most nincs rá lehetőség a lomtalanításra.  



 

 

 

Schoblocher István polgármester: A MOHU vette át a hulladékgazdálkodást. Konténert 

az önkormányzat nem tud mindenkinek biztosítani. Jelenleg 45.000 Ft-ba kerül egy 

nagyobb konténer hulladék elszállítása. Jelenleg az önkormányzatnak nincsen erre 

anyagi fedezete. Itt lesz a lomtalanítás, illetve van szelektív hulladékgyűjtés, illetve a 

kommunális hulladékgyűjtést ezen a településen zökkenőmentesen történik. Mindenki 

meg tudja oldani, hogyha odafigyel. Ha meg olyan nagyon nagy munkákat végez el, 

akkor természetesen mindenkinek kötelessége konténert fogadni, és akkor a Szuha Kft. 

elszállítja az ott keletkező sittet vagy egyéb dolgokat. A Jobbágyi Hírek újságban az 

áprilisi számban jelent meg, hogy október 5-én és október 6-án lesz lomtalanítás 

Jobbágyiban.  

 

Schoblocher István polgármester: Szeretném Önnek mondani, hogy felrakott a saját 

csoportjába a közösségi oldalra velem kapcsolatban olyan dolgot, ami nem fedi a 

valóságot. Mondtam, hogy menjünk el és Valus nénitől kérdezzük meg a valóságot, de 

nem mentünk ki, mert azt mondta, hogy nem ér rá. Ha úgy gondolja most is kimehetünk 

megkérdezni, de hogyha nekem azt mondta, hogy elhiszi, amit én mondtam, akkor amit 

nekem akkor ígért, akkor azt most megteheti, vagy akkor most elmondja azt, hogy 

akkor ez egy nem egy megalapozott információ, amit felrakott a közösségi oldalra. 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Bocsánatot kérek nem igaz, amit a közösségi oldalra 

feltettem, de még nem töröltem. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért azzal, hogy Bangó Ádám kérelme a 

hulladékgyűjtő konténer kihelyezésével kapcsolatban elutasításra kerüljön, kérem 

kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

75/2023. (VIII. 31.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete Bangó Ádám Béla 3063 Jobbágyi 

Apponyi út 74. szám alatti lakos lakossági hulladék ingyenes elhelyezése érdekében 

konténer kihelyezése iránti kérelmét megtárgyalta és elutasította. Az elutasításnál 

figyelembe vette, hogy a települési önkormányzat hulladékgazdálkodási közszolgáltatás 

megszervezésével kapcsolatos feladata megszűnt. A hulladékgazdálkodási 

közszolgáltatási tevékenységet 2023. július 1-től az állam látja el. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

10./ Egyebek  

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

a.) Tájékoztatások, kérdések 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Kérdésem, hogy lesz- e falunap? 

 



 

 

 

Schoblocher István polgármester: Falunap nem lesz. A jelenlegi költségvetés nem 

engedi meg. Mindig szoktak árajánlatokat küldeni fellépők, azt tudom mondani, hogy 

több milliós fellépői díjak vannak. Kisebb rendezvények lesznek. Erre jó példa, hogy 

jövő pénteken is lesz egy kisebb rendezvény a könyvtárban. Vannak olyan 

információim, hogy egy projekt keretében Nógrád megyében két járásban – a pásztói, 

illetve a rétsági járásban - különböző színházakkal különböző nagyobb művelődési 

házak kötöttek szerződést. Lesznek különböző rendezvények, tehát itt lehet színházi 

előadástól kezdve különböző kisebb koncertek, a gyerekeknek műsorok és ezért az 

önkormányzatnak csak termet kell biztosítani, semmiféle költségbe nem kerül. Jelenleg 

a Balassi Bálint Megyei Könyvtáron keresztül vannak programok.  

Egyebek napirendi pontban szerettem volna mondani, hogy a szociális tűzifa szerződést 

aláírtam. 158 köbméter fát fogunk kapni, amely az ideszállítással 4.700 Ft + ÁFA 

köbméterenként, illetve a kiszállítás még plusz költségbe kerül az önkormányzatnak. 

Most kevesebben adtak be igényt az információm szerint. Azt tudom mondani, hogy 

majdnem 2 köbmétert fognak azok az igénylők kapni, akik megfeleltek azoknak a 

rendeletben előírtaknak, de még egyszer mondom, ez majdnem. Ugyanannyiba fog 

kerülni a kiszállítás, ezt az önkormányzatnak ki kell fizetni. Fontosabbnak tartom, hogy 

ezt a tűzifát megkapja mindenki, minthogy legyen falunap. 

 

 

b.) Ribai Tamás jobbágyi lakos útfelújítással kapcsolatos kérelme 

 

Schoblocher István polgármester: Egyebek napirendi pontban szeretném elmondani, 

amit már a bizottsági ülésen is felolvastam, hogy Ribai Tamás Jobbágyi, Losonci út 38-

40. szám alatti lakos kérelmet adott be, hogy a Losonci út 38-40. szám alatti ún. 

„kastély” megközelítése problémát okoz számára egy nagyobb eső esetén. Már többször 

is megkerestek ezzel kapcsolatban régebben is. Például Kis Renátával is beszéltem, 

hiszen egy nagyobb eső esetén a hegyről akkora víztömeg jön le, hogy sajnos ezeket az 

utakat megtépázta, hogy így fogalmazzak. A vízelvezetés problémás. Annyit tudok 

mondani, hogy a településen másutt is majd meg kell oldani ezt, ilyen például a Radnóti 

és a Partalja út. Ha lesz rá mód pályázunk. Van-e valami kérdés vagy észrevétel?  

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért azzal, hogy pályázat útján történjen meg 

a Losonci úti útszakasz helyreállítása az kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

76/2023. (VIII. 31.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete Ribai Tamás 3063 Jobbágyi 

Losonci út 38-40. szám alatti lakos az ingatlanát érintő belterületi közút felújítása iránti 

kérelmét megismerte és megtárgyalta. A kérelemmel érintett útszakasz felújítását 

önerőből – figyelemmel az önkormányzat likviditására – nem tudja biztosítani, 

amennyiben a kérelem tárgyával azonos célú pályázat kiírásra kerül, az érintett 

útszakasz pályázati forrásból történő felújítása prioritást élvez. 

 

 



 

 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

Schoblocher István polgármester: Annyit szeretnék még az egyebek napirendi ponton 

belül mondani, hogy a pluszos pályázatokon belül - mindenki látja - az iskola melletti 

épület az folyamatosan felújításra kerül még egyszer hangsúlyozom, hogy az 

energetikai felújítás. Aláírásra került a művelődési háznak is a belső felújítása. Ma is 

voltak már a kivitelező részéről megnézni, úgyhogy ez is folyamatába van. Októberben, 

novemberben már tudnak bent dolgozni. A kerékpárúttal kapcsolatban beadott 

pályázattal kapcsolatban jelenleg a közbeszerzés folyik.  

A lomtalanítással kapcsolatban szeretném mondani, hogy kiraknak a lakosok olyan 

dolgokat, amiket nem visznek el, az az utcán marad. Erre szeretném mindenkinek a 

figyelmét felhívni, hogy józan paraszti ésszel cselekedjünk. 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: A lomtalanítás kinek a költsége? 

 

 

Schoblocher István polgármester: Nem az önkormányzat költsége. 

Megköszönte a képviselők munkáját, a nyílt ülést bezárta, majd zárt ülést rendelt el.  

 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

               Schoblocher István dr. Tóth Renáta 

 polgármester  jegyző 

 


